

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

牌照號碼 / Licence Number : C-255873

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859

傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/029/24/SC

致：碧濤花園第一期各業戶

通告

有關：更換上車場 P2 梯防火木門事宜

茲通知各業戶，上述位置之消防木門已損壞嚴重，為安全起見，需要進行更換。工程將安排於 **2024 年 1 月 30 日(星期二)早上 9 時 30 分至下午 6 時正進行**。工程期間上車場 **P2 梯出口將會圍封暫停使用**，請各業戶使用其他出口進出大廈。

屆時將會間歇發出噪音及灰塵，敬請業戶切勿走近施工範圍。如有查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒！

碧濤花園第一期管理處

2024 年 1 月 29 日

Date : 29th January, 2024

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

Notice

Replacement for Fire Rated Door P2 Exit in Upper Carpark

Please be informed that the fire rated door at the above locations have been seriously damaged and need to be replaced for safety reasons. The works will be scheduled **from 9:30 am to 6:00 pm on January 30, 2024 (Tuesday)**. The **P2 exit in upper carpark will be enclosed and temporarily suspended**. Please all residents use other exits to enter and exit the building.

During the works, residents should pay attention to the instructions and do not enter the work area. Should you have queries, please contact us at 2646 1859. Thank you for your kind attention and cooperation.



Management Office of Pictorial Garden Phase I